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§15 Mötets öppnande 
 

Mötet öppnas av Mathilda Kahlqvist kl. 17:20.  
 

§16 Formalia 
 

103.1 Kallelseförfarande godkändes. 
103.2 Mötesprotokollet 2019-01-29 godkändes med redaktionella ändringar. 
103.3 Ani Avedis valdes till justeringsperson. 
103.4 Dagens föredragningslista godkändes utan ändringar.  
  

§17 Meddelanden 
 

a. Lokala studieråd 
Kristin Augustsson meddelar: 
Att hon har varit i kontakt med Malin Andersson som är Ordförande i AUR. De ska 
skicka en sammanfattning från deras senaste möte. Kristin har även skickat en 
förfrågan om att SNAPS önskar att få delta på ett av deras möten över Skype för att 
kunna presenter sig.  
Det första studierådet i Uppsala hålls den 21/2.  

 
b. EPSA  

Isabel Carlsson meddelar: 
EPSA har tillsatt en ny Public Health and Social Services coordinator, Özgun Ozyigit, 
då föregående person varit tvungen att lämna posten. 

 
 

c. IPSF  
Ulrika Linde meddelar: 
Sub-region project är ett projekt där medlemsländerna Sverige, Danmark, Finland, 
Ryssland och Estland förväntas att delta. I och med detta kommer Vampire-cup att 
hållas vilket är en tävling mellan medlemsländerna där donation av blod och 
stamceller uppmuntras. 

 
 

d. Övrigt  
Mathilda Kahlqvist meddelar: 
Att hon haft möte med Ordförande och Vice Ordförande i AUR. De vill gärna att 
SNAPS är mer delaktiga på deras möten under vårterminen samt att vi försöker 
anordna en aktivitet på plats i Göteborg under hösten. De ska även skicka information 
angående apotekarstudenternas välkomstveckor i höst där SNAPS förhoppningsvis 
kan delta. 
Ett möte med representanter från FaS kommer att hållas 18 februari. 

 
§18 Ekonomi  
 

a. Utbetalningar 
Det har betalts ut medlemsavgifter till ESPA och IPSF. Medlemsavgiften för 
EPSA var 2917,52 kronor och medlemsavgiften till IPSF var 6617,26 kronor. 
Bokföringsprogrammet till datorn fungerar nu. 
 

 



§19 Sponsring 
 
Mathilda Kahlqvist ska ha telefonmöte med Apoteket Hjärtat den 14/2. 
Apoteksgruppen är positiva till ett samarbete med SNAPS men vår kontaktperson är på 
semester till i början av mars, vi ska ta ny kontakt när han är tillbaka från semestern. 
 
§20 Representation 
 

a. Pharmada 2019 
Mathilda Kahlqvist har blivit kontaktad av PR-ansvarig för Pharmada och dom vill 
ha en annons från SNAPS som är en halv A4 stor. Mötet diskuterar olika förslag 
och kommer fram till att Mathilda ska göra ett googledocx där förslag kan skrivas. 
 
Under Pharmada kommer SNAPS ha ett bord som behöver bemannas. Vi ska även 
försöka dela upp de olika företagen mellan styrelsemedlemmarna för att kunna få 
en personlig kontakt. En mer detaljerad plan görs upp under nästa styrelsemöte. 
SNAPS ska också försöka delta på mingelmiddagen.  
Mötet uppdrar Mathilda Kahlqvist ska kontakta mat- och mingelansvarig och 
fråga om pris för middagen.  
Mötet uppdrar Ani Avedis att kolla över budgeten till nästa styrelsemöte och se 
ifall SNAPS kan betala mingelmiddagen. 
 

§21 Nationella rådet 
 
Mötet beslutar att utforma en enkät för att undersöka studentengagemang. Syftet är att få reda 
på varför vissa studenter väljer att engagera sig och andra inte. 
Kristin Augustsson gör en enkät och skickar ut den till övriga styrelsemedlemmar som får 
godkänna den. 
Enkäten ska skickas till SAKS, läggas ut på SNAPS facebook-sida och Instagram samt att 
FaS ska tillfrågas om de kan länka till enkäten på deras facebook-sida. I Uppsala ska vi gå ut i 
klasserna samt på Pharmada och be studenter fylla i enkäten. I klassrummen ska det finnas 
tillgång till länken, en QR-kod och en papperskopia. 
Enkäten beräknas vara klar den 11 mars. 
 
§22 Produktportfölj 2019 
 
Ani Avedis presenterar produktportföljen för HT18 och sedan diskuterar mötet ändringar till 
produktportföljen 2019. Mötet kommer fram till att layouten ska förbättras så att man lättare 
ska skilja de olika alternativen. De kommer också fram till att de ska finnas en produktportfölj 
till SNAPS weekend och en till sponsring till SNAPS. 
SNAPS produktportfölj ska innehålla möjligheten för företag att publicera ett inlägg på 
SNAPS instagram, ha med sin logga i våra broschyrer, samt på SNAPS roll-up och 
studentaktiviteter. Det finns även ett SNAPS-paket som innehåller logotyp och länk på 
SNAPS hemsida, att en gång per termin ha en annonsplats på SNAPS hemsida och 
facebooksida, publicera två inlägg per termin på SNAPS instagramkonto och det första 
företaget som vill få trycka sin logga på SNAPS T-shirts, har möjlighet till detta. 
 
Kristin Augustsson lämnar mötet kl: 19:08. 
Kristin Augustsson ansluter till mötet kl: 19:10. 
Ulrika Linde lämnar mötet kl: 19:19. 
Ulrika Linde ansluter till mötet kl: 19:20. 
Punkten kommer att tas upp nästa möte och då kommer Produktportföljen 2019 att beslutas. 



 
§23 Public Health Campaign 
 
Isabel Carlson har fått kontaktuppgifter från Veronika Westergren till en tandhygienist. Det 
som ska skrivas till henne är att vi vill att hon ska komma och hålla i en lunchföreläsning och 
eventuellt ge ut goodiebag eller bjuda på lunch. 
 
§24 Diskussion av Working Statements inför General Assembly VT19 
 
Isabel Carlson presenterar de olika Working Statements och mötet diskuterar vad de trycker. 
Statement 6: Mötet samtycker med EPSA, att det inte ska ha ett till event. 
Statement 15: Mötet tycker att EPSA ska hjälpa till att söka sponsring och att allt ansvar inte 
ska ligga på medlemsorganisationerna.  
Statement 2: Mötet tycker att det ska vara ett huvudområde, men att det kan plockas bort från 
Working Statement. 
Statement 8: Mötet är positiva till live-möte och att man kan reglera det för att inte glömma 
bort det. 
Statement 16: Mötet tycker att det ska serveras mer vegetariskt. Att man inte ska döpa maten 
till regular och vegetariskt utan kött och vegetariskt. Detta är något man alltid ska jobba med 
och detta är en bra början. Ett exempel är att försöka hitta bra alternativ på tågresor och inte 
flyg, för en bättre miljö. 
Statement 9: Mötet tycker man kan kräva mer av en FoA och att de ska stötta organisationen.  
 
§25 Övriga frågor 
 
Nästa möte ska det diskuteras om hur vi kan nå ut till våra medlemmar på ett enklare sätt och 
inte behöva besöka klasserna på deras undervisningstid. 
 
§26 Ordet fritt  
 
§27 Nästa möte 
 
Den 6/3 kl.17.15. 
 
§28 Mötets avslutande 
 

Mötet avslutas av Mathilda Kahlqvist kl. 20:09. 
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